
Datum doručení:  5. 4. 2021

Centrální číslo jednací: PS2021008902

Věc: Dotazy ke stravování poslanců  

Žádost 
(…)
Na základě zákona 106/1999 Sb. žádám o následující informace:
1. Mají do stravovacích zařízení v Poslanecké sněmovně ČR povolený přístup novináři s 
kamerami a
nahrávacími zařízeními?
2. Nacházejí se ve stravovacích zařízeních Poslanecké sněmovny plexiskla u jídelních stolů?
3. Nacházejí se před vstupem do stravovacích zařízení Poslanecké sněmovny lahvičky s 
dezinfekcí?
4. Kolik peněz stála plexiskla, která se umístila do jednacího sálu Poslanecké sněmovny?
Děkuji za kladné vyřízení žádosti.
S pozdravem,
(…)  

Odpověď
(…)
Vážený pane …..,

Kancelář  Poslanecké  sněmovny  Parlamentu  České  republiky  obdržela  dne  5.  dubna 2021
prostřednictvím datové schránky Vaši novou žádost o poskytnutí informací podanou podle
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů.

V souladu s Příkazem č. 4/2010 vedoucího Kanceláře Poslanecké sněmovny, v platném znění,
je k vyřízení výše uvedené žádosti příslušné Samostatné oddělení styku s veřejností Kanceláře
Poslanecké sněmovny.

Ve své žádosti jste požadoval následující informace:

„1. Mají do stravovacích zařízení v Poslanecké sněmovně ČR povolený přístup novináři s 
kamerami a
nahrávacími zařízeními?
2. Nacházejí se ve stravovacích zařízeních Poslanecké sněmovny plexiskla u jídelních stolů?
3. Nacházejí se před vstupem do stravovacích zařízení Poslanecké sněmovny lahvičky s 
dezinfekcí?
4. Kolik peněz stála plexiskla, která se umístila do jednacího sálu Poslanecké sněmovny?“.

Ke konkrétním dotazům uvádíme následující:
Ad  1)  Ne,  nemají.  Jak  bylo  uvedeno  v odpovědi  na  Vaši  první  žádost,  přístup  do
gastronomických  zařízení  je  umožněn  pouze  poslankyním,  poslancům  a  pracovníkům
Kanceláře Poslanecké sněmovny. Z toho vyplývá, že novináři s kamerami ani s nahrávacím
zařízením přístup do stravovacích zařízení nemají.

Ad 2) Ne, ve stravovacích zařízeních se nenacházejí žádná plexiskla. Obecně si dovolujeme
Vás odkázat na odpověď na Vaši první žádost, kde bylo, kromě jiného, uvedeno, že stravovací
zařízení  v Poslanecké  sněmovně  byla  a  jsou  provozována  zcela  v souladu  s aktuálními
opatřeními  na  základě  příslušných  rozhodnutí  vlády  a  v provozu  je  omezený  počet



stravovacích zařízení tak, aby jejich kapacita pokryla stravovací potřeby poslankyň, poslanců
a zaměstnanců přítomných na pracovišti. 

Ad 3) Ano, před každým vstupem do stravovacího zařízení se nacházejí stojany s dezinfekcí
rukou.

Ad 4) Pořízení plexisklové ochrany do jednacího sálu stálo 30.000,-  Kč (po zaokrouhlení
nahoru).  Tato  plexisklová  ochrana  je  konstruována  jako  mobilní  zařízení,  umožňující
v případě potřeby i jiné využití.

S pozdravem

(…)


